
ŠKOLNÍ PARLAMENT 
Setkání: 1. 

Datum: 30. 9. 2021 

PROGRAM: 

- zahájení / přivítání členů 

- diskuze / náměty 

- závěr 

 

1, Zahájení / Přivítání členů. 

Seznámení s průběhem setkání a náplní parlamentu.  

 

2, Diskuze. 

Proč není možnost volby snowboardu na LVVZ? 

Na základě rozboru úrazovosti a komplikací s tím spojených při organizaci a průběhu lyžařského 

výcviku jsme rozhodli, že výcvik bude organizován pouze pro lyžaře.  

 

Drobné úpravy ve třídách. 

- Předáno p. školníkovi. 

 

Výměna lavic v učebně 8. A. 

Byl dán požadavek do rozpočtu a plánuje se v roce 2022. 

Byla by možnost mít ve škole školního psychologa (i sdíleného)? 

Tato možnost bude projednána v našem školním poradenském pracovišti.  

Plánuje se výměna tabulí na křídy za jiné tabule ve třídách 7. A a 7. B ? 

Ano, plánuje, část by měla být vyměněna již v roce 2022. 

 

3. Závěr. 

Poděkování za účast a podněty. 

 

Zapsal: Dobšíček P 

 

 


